
27 juni ontmoet de raad- Bewonersbelangen Blauwestad 

 

 

- Blauwestad een mooie plek om te wonen 

 

Persoonlijk woon ik al 16 jaar met veel plezier in 

Blauwestad op een rustige locatie. Naarmate Blauwestad 

groter wordt en meer inwoners telt gaat voor sommige 

bewoners de lol eraf vanwege overlast, vernielingen en 

zelfs bedreigingen door jongeren. 

 

Het is de raad en de provincie allang bekend en stelt geld 

ter beschikking om dit aan te pakken. 24 mei jl schreef 

Tammo Beishuizen in het dagblad: 

 

Jeugdbendes in Oldambt kunnen de borst nat maken. 

Gemeente trekt driekwart miljoen euro uit voor aanpak 

overlast veroorzakende tieners.  

Jongerenwerkers en handhavers gaan het veld in om de 

leden van de jeugdbendes weer op het rechte pad te 

krijgen. De gemeente trekt in twee jaar tijd driekwart 

miljoen euro uit om tieners, het gaat om enkele tientallen, 

inclusief circa twaalf kopstukken, weer op het rechte pad te 

krijgen. 



Opmerkelijk is dat de raad van Oldambt vooral over de 

aanpak discussieerde, maar niet over het daadwerkelijk 

probleem: bijvoorbeeld waaruit bestaat de overlast?  Tot 

zover het dagblad. 

 

De Bewonersbelangen Blauwestad zal u een paar 

voorbeelden geven van de overlast die bij ons gemeld 

wordt: 

 

m.b.t het strand Zuid 

 

-Vernielingen picknick tafel 

-Autocrossen op camper en parkeerplaatsen met als 

gevolg dat campergasten niet terugkomen, terwijl de 

gemeente Oldambt toerisme hoog in het vaandel heeft 

 

-Op dit moment worden badgasten geterroriseerd door een 

groep jongeren. Bedreigingen en seksueel getinte 

opmerken worden geplaatst, waardoor deze mensen zich 

niet veilig voelen en wegblijven 

 

-Tevens is er veel geluidsoverlast van muziek, maar ook op 

het water wordt gecrost met rubberbootjes met te veel pk’s  

tot diep in de nacht 

 

-Bewoners voelen zich niet veilig en bedreigingen zijn al 

geuit naar bewoners die de jeugd erop aansprak 



 

-Het strand is openbaar en alcohol is dan ook verboden, 

maar op een maandagochtend worden er zakken vol 

bierflesjes en blikjes gevonden. 

 

Wij dragen de volgende punten aan ter oplossing: 

 

 Inzet van een jongerenwerker (vraag: wat is de stand 

van zaken?) 

 Bewakingscamera’s op het strand 

 Verlichting op het strand  

Een zichtbare BOA en niet op zondagmorgen, maar ’s 

avonds. 

 

Conclusie: Alles staat of valt met HANDHAVING 

 

Bewonersbelangen Blauwestad maakt zich ernstige zorgen 

en vraagt zich af of de jeugdwerker al in dienst is….. 

 

 

(Op het programma “Ontmoet de Raad” staan presentaties 

door Bewonersbelangen Blauwestad. Zij willen de 

aanwezigen onder andere meenemen in veelbesproken 

onderwerpen, zoals verkeersveiligheid en bouwverkeer, 

vandalisme en overlast, onderhoud en bevaarbaar houden 

van waterwegen)  


